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Announcement on Transgender Athletes in Fencing Victoria 

Competitions 

Fencing Victoria is currently in the process of completing a policy around transgender fencers 

competing in Fencing Victoria competitions. Fencing Victoria is also awaiting the release of the 

Australian Fencing Federation Policy. While this is being done the Fencing Victoria board has 

agreed to allow trans fencers to enter Category 2 competitions based on the gender they identify 

as.   

 

If you have any appropriate questions regarding this matter, please contact Fencing Victoria 

Director Jasper MacCuspie at secretary@fencingvictoria.org. If you have any issues entering 

competitions, please get in touch with Robyn at operations@fencingvictoria.org, who will be 

able to assist you.   

 

关于变性运动员参加维州击剑比赛的声明 

维州击剑协会目前正在针对变性击剑运动员参加维州击剑比赛的相关事宜制定

政策。同时维州击剑协会也在等待澳大利亚击剑协会对于此类运动员参赛政策

的出台。在正式政策出台之前，维州击剑协会董事会讨论通过了同意此类运动

员按照他/她们自己所选的性别参加二类赛事（Category 2 Competitions）。 

对此声明有任何疑问，欢迎email联系维州剑协董事 Jasper MacCuspie 

secretary@fencingvictoria.org。如果在注册比赛时遇到问题，欢迎email联系 

Robyn operations@fencingvictoria.org。 
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